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Zápis č. 2/2021
z veřejného zasedání zastupitelstva městyse Březno, konaného dne 26. 5. 2021 od 19:00

hodin v Zasedací místnost - Sokolovna
(§ 95 zákon o obcích)

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Barbora Adamcová, Josef Bejr, Mgr. Dana Bělohlávková, Václav Bureš, Václav Horák, Ing.
Pavel Horák, Zdeněk Jonáš, Ing. Ondřej Kočí, Dipl.um. Zdeňka Nečesaná, Radek Plavnický, RNDr.
Kristýna Prosecká, MUDr. Marek Příbramský, Ing. Pavel Stránský, Ing. Michal Sulej, Zbyněk Valenta
Všichni hosté: Mgr. Petr Prášek, IORA Legal s.r.o.
Jméno zapisovatele: Iveta Frýblová
Ověřovatel: RNDr. Kristýna Prosecká, Josef Bejr

Program jednání:

1 - Schválení programu jednání a schválení ověřovatelů
2 - Zpráva o činnosti
3 - Zpráva o hospodaření k 7.5.2021
4 - Zpráva o činnosti Finančního výboru
5 - Průběh auditu MF ČR - projekt Rozšíření a intenzifikace ČOV Březno
6 - Projednání a schválení Závěrečného účtu obce za rok 2020
7 - Schválení roční závěrky obce za rok 2020
8 - Projednání nového jednacího řádu zastupitelstva
9 - Schválení prodeje části pozemku par. č. 4 v k.ú. Březno
10 - Schválení záměru směny pozemku par. č. 1045 a 43/2 v k.ú. Březno
11 - Schválení Smlouvy o Smlouvě budoucí č. IV-12-6026982/VB/005 - stavba zařízení distribuční
soustavy - zámek Březno, rekonstrukce kočárovny
12 - Schválení Smlouvy o Smlouvě budoucí č. IV-12-6027396/VB/01 - zařízení distribuční soustavy,
Březno, Dolánky, par. č. 488/1
13 - Dodatek Smlouvy o dílo H-INTES, s.r.o. - Revitalizace náměstí - vícepráce na IV. etapě
14 - Projednání návrhu Plánovací smlouvy v rozvojové lokalitě Z8a Březno
15 - Seznámení se závěry Výběrového koncesního řízení na nového provozovatele ČOV a Kanalizace
od 1.1.2022
16 - Projednání záměru zpracování Úpravy č. 1 Územního plánu Březno
17 - ČEZ Distribuce, a.s. - Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-6025440/001
18 - Rozpočtové opatření č. 7/2021
19 - Diskuse

1 - Schválení programu jednání a schválení ověřovatelů
Důvodová zpráva:

Schválení programu jednání zastupitelstva a schválení ověřovatelů.

P. starostka omluvila z jednání zastupitelstva p. Zdeňku Nečesanou, p. Václava Horáka a p. Danu
Bělohlávkovou a zároveň představila hosty p. Váchu, starostu obce Židněves a 
p. Práška, zástupce advokátní kanceláře IORA Legal s.r.o.
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usnesením č. 1/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatelé zápisu: RNDr. Kristýna
Prosecká, Josef Bejr.
Zastupitelstvo schválilo 10 přítomnými hlasy. Hlasování se zdrželi 2 členové.

usnesením č. 1/2 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje program jednání zveřejněný na
pozvánce na úřední desce.

2 - Zpráva o činnosti
Důvodová zpráva:

Zprávu o činnosti přednesla p. starostka Barbora Adamcová.

Dokončuje se poslední etapa revitalizace náměstí, firma H-INTES předpokládá úplné ukončení v
červnu 2021. 
Finální podoba je již znát, zpět bude umístěna socha sv. Floriána, podrobné informace naleznou i
občané naší obce v právě vydaném Březenském zpravodaji.

Provoz před pohostinstvím byl dalším velmi diskutovaným tématem na zasedání Rady městyse, která
se otázkou úpravy rychlosti, případně uzavírek zabývala již
několikrát. Rovněž firma JAZNAK zaslala své návrhy na dopravní značení, nicméně Rada městyse se
tomuto tématu dostatečně věnovala a  dospěla k  závěru,  že nechce regulovat  celou křižovatku.
Občané lokality v Topolech mají více možností vjezdu/výjezdu, není nutné využívat pouze komunikaci
okolo pohostinství.

Městys Březno se zapojil do vyhlášeného programu "Zadržování vody v krajině", z tohoto důvodu
dojde k revitalizaci vodní nádrže v Dolánkách. Výběrové řízení
vyhrála firma MANDYGOLD, stavební řízení momentálně probíhá, poté p. starostka předá této firmě
stavbu. Byl upozorněn Spolek rybářů Březno, který má v nádrži
ryby, Generální ředitelství HZS Středočeského kraje p. starostka informovala o zajištění náhradní
nádrže vody po dobu, kdy bude probíhat revitalizace stávající nádrže.

Poptávka po stavebních parcelách v naší obci je velká, městys připravuje Lokalitu Z1, výstavba
inženýrských sítí probíhá a plánovaný prodej parcel bude na jaře 2022.

Od letošního března obec provozuje Poštu Partner, což je přínosem nejen pro naši obec, ale i pro
spádové obce - Židněves, Sukorady, Husí Lhota, Martinovice, Lhotky, Čížovky, Řehnice, Nová Telib,
Kladěruby, Úhelnice -  paní starostka požádá tyto obce o návrh jejich případného dobrovolného
podílu na financování provozu Pošty Partner.
Jednorázové poplatky - právní služby, povinné pojištění, telefon, úprava prostoru pošty apod. bude
městys hradit ze svého rozpočtu.

Zastupitelstvo městyse Březno vzalo na vědomí.

3 - Zpráva o hospodaření k 7.5.2021
Důvodová zpráva:

Zprávu o hospodaření k 7.5.2021 přednesla p. Iveta Frýblová, viz příloha.
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Zastupitelstvo městyse Březno vzalo na vědomí bez připomínek.

Přílohy:
Příloha č. 1: Zprava_o_hospodareni_k_7.5.2021.xlsx

4 - Zpráva o činnosti Finančního výboru
Důvodová zpráva:

Zprávu o činnosti finančního výboru přednesl p. MUDr. Marek Příbramský - předseda finančního
výboru dle přílohy.

Zastupitelstvo městyse Březno vzalo na vědomí bez připomínek. 

5 - Průběh auditu MF ČR - projekt Rozšíření a intenzifikace ČOV Březno
Důvodová zpráva:

Ministerstvo financí ČR nám 23.2.2021 zaslalo oznámení o auditu operace č. OPŽP/2021/O/006
Rozšíření a intenzifikace ČOV Březno – Židněves.

Městys Březno se ve spolupráci se zhotovitelem stavby a specialisty, které na úkony v rámci
administrace dotace obec najala, všechny otázky na nejasnosti auditnímu týmu objasnit.
Audit probíhal distančně. Městys Březno musel zaslat velmi mnoho informací, podkladů,
fotodokumentaci v období 2-5/2021.

Bohužel i přesto Auditní tým v Předběžném zjištění identifikoval 3 pochybení:
a) Nedostatečné posouzení technické kvalifikace vítězného uchazeče s vlivem na výsledek
    
     zadávacího řízení - hodnotící komise vyhodnotila jako nejvýhodnější nabídku uchazeče 
     EKOSYSTEM spol. s r.o., přičemž vítězná nabídka měla být komisí vyřazena z posouzení a
     hodnocení nabídek a následně zadavatelem vítězný uchazeč vyloučen, když nesplnil 
     technické kvalifikační požadavky za dodavatele stanovené v kap. 3.3. písm. b) Výzvy
     k podání nabídek Zadávací dokumentaci ze dne 8. 10. 2018.  Důvodem pro toto zjištění je
     názor auditorského týmu, že stavbyvedoucí firmy EKOSYSTEM s.r.o nesplňuje požadované
     kvalifikační předpoklady. Pokrácení uznatelných nákladů o 2 429 764,27 Kč.
     Městys Březno uzavřel s firmou SPF GROUP s.r.o. smlouvu ohledně dotační managementu.   
     Zpracování Výběrové řízení na zhotovitele stavby byla součástí této smlouvy. Výběrové
     řízení připravila dle podmínek zadavatele dotace SFŽP a vyhodnocení výběrového řízení
     zpracovala advokátní kancelář IORA LEGAL s.r.o.
    Advokátní kancelář zcela rozporuje závěr auditorského týmu.

b) Nezpůsobilé výdaje – neprokázané výdaje za uložení odpadů na skládku vč. souvisejících
výdajů

     Auditovaný subjekt neprokázal vynaložené výdaje týkající se tohoto odpadu – zeminy v celkovém
     množství 2 053,582 t. Pokrácení uznatelných nákladů o 760 467,16 Kč.                         
     Zhotovitel EKOSYSTEM s.r.o. tyto náklady vyfakturoval. Zhotovitel se závěry auditu
nesouhlasí. 
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c) Nezpůsobilé výdaje související s výkonem činnosti TDS osobou bez příslušného oprávnění
dle legislativy ČR

     Auditorský tým konstatuje, že výdaje, uplatněné za výkon TDS uskutečněný fyzickou osobou
     neoprávněnou k této činnosti podle legislativy ČR, nelze považovat za způsobilý výdaj projektu k   
     proplacení z dotace OPŽP.
     TDS Ing. Pilský nedoložil platnou autorizaci pro obor vodohospodářské stavby, pouze pro obor
     pozemní stavby.  Při výběrovém řízení na stavební dozor stavby, které Městys Březno vyhlásil, se
     firma INGENIRING KRKONOŠE  a.s. prokázala, že autorizaci v oboru vodohospodářské stavby
     zajištěnou má (Čestné prohlášení). Pokrácení uznatelných nákladů o 108.000 Kč.

 

Auditní řízení je ve fázi, kdy k Předběžným zjištěním jsme zaslali připomínky.
Následovat bude zaslání Návrhu auditorské zprávy, proti které se Městys Březno jako auditovaný
subjekt odvolá prostřednictvím právního zastoupení.
Pokud by byly závěry auditu potvrzené, je ponížení dotace ve výši 85 % z neuznatelných nákladů.

Věříme, že v odvolacím řízení budou závěry auditního týmu přehodnoceny a ponížení uznatelných
nákladů bude minimální. Pokud by takové závěry vznikly, bude je Městys Březno uplatňovat na
subjektech, které snížení uznatelných nákladů zavinily.

Oficiálně zaslané "Námitky proti předběžným zjištěním a průběhu šetření AT" zpracovala advokátní
kancelář IORA Legal. Námitky byly odeslány p. auditorce ve stanovené lhůtě v pondělí 17.5.2021.

P. starostka seznámila zastupitelstvo s průběhem auditu a jeho dosavadními výsledky. Nyní očekává
Návrh auditorské zprávy, která nám má být zaslána prostřednictvím datové schránky. Poté navrhuje
nechat obec právně zastoupit.

Komentář k probíhajícímu auditu přednesl Mgr. Petr Prášek z Advokátní kanceláře IORA Legal,
která pro nás zajišťovala VŘ na zhotovitele stavby.
Dle jeho sdělení námitky p. auditorky z MF ČR v této fázi ještě nemají na obec žádný vliv, zatím je to
ve fázi tzv. Předběžného auditního nálezu, ke kterému p. starostka v kooperaci s firmou IORA Legal
posílala argumentaci.
Byly odeslány námitky proti Předběžnému auditnímu zjištění a následně bude vydáno Finální auditní
zjištění, kde nález p. auditorky zůstane, nebo bude upraven, nebo úplně zmizí, podle toho, jakým
způsobem se p. auditorka rozhodne. Pokud by tam nález zůstal, Městys bude vyzván, aby peníze
vrátil, pokud tak neučiní, pak bude vyzván Finančním úřadem formou daňového řízení. Městys bude
moci reagovat formou námitky a podniknout další kroky.
Pokud by se zjistilo, že je to pochybení IORA Legal, pak za to ponese odpovědnost, jak p. Mgr.
Prášek řekl, nicméně se domnívá, že se žádného porušení nedopustili.
Je potřeba v momentě, kdy úřad p. starostky obdrží Finální auditní zjištění, aby Rada městyse měla
od Zastupitelů pověření najmout právní zastoupení.
Finální auditní návrh se již nepřipomínkuje, městys bude případně vyzván SFŽP k dobrovolnému
vrácení dotace v obvyklé lhůtě 60ti dnů.
Pokud dotaci nevrátí, je spis předán Finančnímu úřadu, který provádí šetření.
V případě prokázání pochybení je určitě možné sankci z maximálních 25% snížit na nižší
procentuální hodnotu.
P. starostka očekává ve Finální auditní zprávě různá pochybení, doporučení, ale snad bez vlivu na
krácení dotace, toto potvrzuje i p. Mgr. Prášek, že tento Návrh p. auditorky je pouze podklad pro
další úřady, jak to budou dále řešit. P. starostka nyní bude řešit prioritu včas informovat, včas
reagovat, mít na danou záležitost odborníky.
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Na závěr p. starostka poděkovala p. Mgr. Práškovi za velmi vstřícný přístup k celé záležitosti a
osobní účast. P. Mgr. Prášek sdělil, že tím i jeho kancelář IORA Legal obhajuje svoji práci, takže
nebude požadovat platbu po obci za tyto služby.

Přílohy:
Příloha č. 1: Ekosystem_s.r.o._odpoved.pdf
Příloha č. 2: Namitky_proti_predbeznemu_auditnimu_zjisteni_a_prubehu_setreni_AT.pdf
Příloha č. 3: OPZP_2021_O_006_Predbezna_zjisteni_k_vyjadreni.docx

6 - Projednání a schválení Závěrečného účtu obce za rok 2020
Důvodová zpráva:

Závěrečný účet přednesla paní starostka.

Závěrečný účet byl vyvěšen na úřední desce. 
Přílohy závěrečného účtu jsou k dispozici na digitální úřední desce.
Závěrečný účet projednal Finanční výbor bez připomínek. 
Přezkum hospodaření za rok 2020 KÚ byl bez nedostatků a zjištění.

Přílohy:
Příloha č. 1: Zaverecny_ucet_obce_za_rok_2020.doc

usnesením č. 6/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Závěrečný účet obce za rok 2020 bez
výhrad.

7 - Schválení roční závěrky obce za rok 2020
Důvodová zpráva:

P. starostka předkládá roční závěrku obce za rok 2020, která navazuje na Závěrečný účet obce a
zasílá se do Centrálního systému účetnictví státu.
Je to Rozvaha, Výkaz pro hodnocení plnění rozpočtu a Výkaz zisku a ztráty.

Přílohy:
Příloha č. 1: Rozvaha_12_2020.pdf
Příloha č. 2: Vykaz_Fin2_12_M_za_12_2020.pdf
Příloha č. 3: Vykaz_zistku_a_ztraty_12_2020.pdf

usnesením č. 7/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje roční závěrku obce za rok 2020.

8 - Projednání nového jednacího řádu zastupitelstva
Důvodová zpráva:

Rada městyse Březno navrhuje aktualizaci Jednacího řádu zastupitelstva, viz příloha.

P. starostka předala slovo p. Ing. Sulejovi, který se aktualizací zabýval za účelem odlehčit zpracování
zápisu jednání zastupitelstva, tak aby byl konstruktivní.
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Metodické pokyny nevylučují  doslovný přepis, ale je to zbytečné. Každý si může pořídit např. i
audiozáznam dle daných podmínek na ochranu osobnosti.

P. Stránský zaslal vhodnou připomínku ke změně Jednacího řádu, a to:
"Písemné materiály se zastupitelům neposkytují. Úřad městyse Březno a p. starostka zajistí, aby byly
podkladové  materiály,  dokumenty  k  jednotlivým  bodům  programu  zastupitelstva  dostupné  pro
všechny členy zastupitelstva v systému ERAZ nejpozději 7 dní před termínem jednání zastupitelstva.
 Každý zastupitel má svůj osobní přístup do systému ERAZ prostřednictvím přihlašovacího jména a
hesla. Úřad městyse Březno je povinen zveřejnit k jednání všechny informace tak, aby byly v systému
ERAZ aktuální. Systém ERAZ nám poskytuje firma DATRON a.s."

Ověřovatelé mají povinnost doplnit zápis jednání zastupitelstva a každý zastupitel má samozřejmě
právo zápis upravit.

Přílohy:
Příloha č. 1: Jednaci_rad_zastupitelstva_novela.doc

usnesením č. 8/1 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s návrhem aktualizace Jednacího řádu.

9 - Schválení prodeje části pozemku par. č. 4 v k.ú. Březno
Důvodová zpráva:

Paní starostka přednesla žádost p. Šolce, který má zájem odkoupit od obce část pozemku č. 4,
konkrétně se jedná o pozemek 4/2 o celkové výměře 87 m2.
Záměr byl řádně vyvěšen a Rada městyse navrhovala prodej tohoto pozemku za cenu 500 Kč/1 m2.

Žadatel požádal o odkoupení 1 pozemku, ovšem při prostudování geometrického plánu bylo zjištěno,
že na zaplocené části obecního pozemku stojí stavba žadatele. 
Paní starostka navrhuje zastupitelstvu schválit záměr o prodeji stavební parcely č. 517 o celkové
výměře 22 m2, tento záměr vyvěsit a projednat prodej par. č. 517
na příštím jednání zastupitelstva. Kupní smlouvu na p.č. 4/2 a p.č. 517 uzavřít najednou až bude vše
projednáno.

Jednání byl přítomen i žadatel p. Šolc.

Přílohy:
Příloha č. 1: Zamer_par.c.4_B_1_.pdf

usnesením č. 9/1 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s prodejem par. č. 4/2 o celkové výměře
87 m2.
Cena za 1 m2 je 500 Kč.

usnesením č. 9/2 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje vyvěšení záměru na prodej p.č. 517 o
celkové výměře 22 m2.

10 - Schválení záměru směny pozemku par. č. 1045 a 43/2 v k.ú. Březno
Důvodová zpráva:
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Dokončení  chodníku do Židněvse,  odprodej  části  pozemku par.  č.  43/2 v  k.ú.  Březno u Mladé
Boleslavi.

Rada městyse Březno projednala dne 17.2.2021 návrh p. Ing. Martina Jonáše na směnu pozemků
par. č. 1045 a par. č. 43/2.
Návrh pro zastupitelstvo schválit záměr na směnu pozemku s doplatkem:
- pan Ing. Jonáš smění část pozemku 43/2 o výměře 50m2
- městys Březno smění pozemek 1045 o celé výměře 411m2 a to s doplatkem za zbytkové metry
361m2 za cenu 143 Kč/1m2, tzn. doplatek ve výši 51.623 Kč.

Po schválení záměru vyzvat majitele pozemku 43/2 o zpracování GP.

Informace o směně pozemků par. č. 43/2 a par. č. 1045 bude vyvěšena na úřední desce.

Přílohy:
Příloha č. 1: mapa_43_2_smena.pdf
Příloha č. 2: mapa_Brezno_1045_smena.pdf
Příloha č. 3: Smena_pozemku_Jonas.pdf

usnesením č. 10/1 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s vyvěšením Záměru na směnu pozemku
obce p. č. 1045.

11 - Schválení Smlouvy o Smlouvě budoucí č. IV-12-6026982/VB/005 - stavba zařízení
distribuční soustavy - zámek Březno, rekonstrukce kočárovny
Důvodová zpráva:

Žádost ELMEP s.r.o. zastupující ČEZ Distribuce, a.s. pro vedení NN a výstavba nové skříně pro
Březno č.p. 83 - zámek Březno - Kočárovna.
Věcné břemeno bude na pozemcích č. 38/4, 427/145 a 38/2 v k.ú. Březno u Mladé Boleslavi. Rozsah
97m2. Úplata - jednorázová náhrada 11 000 Kč bez DPH.

Jedná se o Smlouvu o Smlouvě budoucí, kdy vedení NN bude vedeno ve výše zmíněných pozemcích
obce pro majitele zámku Březno - Kočárovnu.

Paní starostka přednesla návrh na schválení Smlouvy o Smlouvě budoucí.
Zastupitel p. Ing. Pavel Horák vznesl protinávrh:
"Neschválit Smlouvu o Smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č.
IV-12-6026982/VB/005 Březno čp. 83 do doby, než bude uzavřena Smlouva o směně pozemků s
majiteli zámku Březno". 
Protinávrh byl zastupiteli městyse schválen.

Přílohy:
Příloha č. 1: Brezno_c.p._83_kocarovna.pdf

usnesením č. 11/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo protinávrh neschvalovat Smlouvu o
Smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6026982/VB/005
Březno čp. 85 do doby, než bude uzavřena Smlouva o směně pozemků s majiteli zámku Březno.
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12 - Schválení Smlouvy o Smlouvě budoucí č. IV-12-6027396/VB/01 - zařízení distribuční
soustavy, Březno, Dolánky, par. č. 488/1
Důvodová zpráva:

Společnost  EJK s.r.o.  v  zastoupení  Distribuce  ČEZ,  a.s.  žádají  o  pokládku vedení  k  NN,  nová
pojistková skříň na pozemku parc. č. 488/9 v k.ú. Dolánky. 
Celkový rozsah je 32 m2 a jednorázová náhrada 2 600 Kč bez DPH.

Obec v k.ú. Dolánky u vodní nádrže, která bude procházet schválenou revitalizací, slučuje pozemky a
mění je na komunikaci, která bude zprojektována a vytvořena. 

V této komunikaci bude pokládka vedení k NN pro stavbu rodinného domu na pozemku č. parc.
488/1.

Přílohy:
Příloha č. 1: Sulc_p.c._488_9_Dolanky.pdf

usnesením č. 12/1 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s uzavřením Smlouvy o budoucí Smlouvě
o zřízení věcného břemene a Smlouvu o právu provést stavbu č. IV-12-6027396/VB/01 na parc.č.
488/9.
Předpokládaný rozsah omezení Dotčené nemovitosti Věcným břemenem činí 32 m s jednorázovou
náhradou ve výši 2 600 Kč.

13 - Dodatek Smlouvy o dílo H-INTES, s.r.o. - Revitalizace náměstí - vícepráce na IV.
etapě
Důvodová zpráva:

Firma H-INTES s.r.o. zaslala Změnový list na vícepráce a méněpráce Revitalizace náměstí Březno -
IV. etapa. 
Vícepráce: kanalizace, opěrná zeď, stupně pro sochu sv. Floriána.
Méněpráce: sadové úpravy, uložení odpadu na skládce.
Celkový rozdíl navýšení ceny o 144.137,40 Kč včetně DPH.
Zastupitelstvo městyse Březno schválí Dodatek č. 3 k SOD na Revitalizaci náměstí.

Celkově je projekt o 968 tis. Kč levnější, než jsme vysoutěžili, což je velký úspěch.

P.  místostarosta  objasnil  na  dotaz  zastupitele  navýšení  ceny  vybudováním opěrné  zdi,  která  v
původním projektu nebyla, vedle objektu č.p. 182, kdy původní zeď neměla dostatečně vybudované
základy. Na novou opěrnou zeď se váže i vybudování budoucího vnějšího schodiště do nové přístavby
patra v č.p. 182.
Hrozilo, že dojde k jejímu zhroucení na pozemek majitele fary.
Památkáři nebyli účastníky řízení, ale prostřednictvím soch, které se restaurují, vstoupili do procesu
revitalizace, s tím souvisela i sadba stromů a úprava zelených ploch.

Přílohy:
Příloha č. 1: H_INTES_Zmenovy_list_Revitalizace_nam._IV._etapa.pdf

usnesením č. 13/1 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje Dodatek č. 3 k Smlouvě o dílo na
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Revitalizaci náměstí firmy H-INTES na částku 119 121,82 Kč bez DPH, částka včetně DPH činí 144
137,40 Kč.

14 - Projednání návrhu Plánovací smlouvy v rozvojové lokalitě Z8a Březno
Důvodová zpráva:
Plánovací smlouva k rozvojové lokalitě Březno Z8a. 

Projednala Komise stavební - životní prostředí beze změn. Plánovací smlouvu upravil dle připomínek
Rady městyse a členů stavební komise právní zástupce obce.

P. Ing. Horák seznámil podrobně zastupitele s obsahem Plánovací smlouvy.

Zastupitelé p. Stránský a p. Bejr se dotazovali na řešení zvýšeného provozu před školou díky této
rozvojové lokalitě. 
P. starostka informovala, že v září 2021 vypíše SFDI výzvu na dotaci, do které se přihlásí a bude tím
řešit chodník ve směru na Novou Telib. 

Plánovací smlouva bude závazná pro Stavební úřad. 
 
 
Přílohy:
Příloha č. 1: Lokalita_Z8a_planovaci_smlouva_Brezno_navrh_cistopis_po_korekci_210421.docx
Příloha č. 2: Priloha_PS_Z8a.pdf

usnesením č. 14/1 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Plánovací smlouvu k lokalitě Z8a,
kterou upravil právní zástupce obce a Komise stavební - životní prostředí, beze změn.

15 - Seznámení se závěry Výběrového koncesního řízení na nového provozovatele ČOV a
Kanalizace od 1.1.2022
Důvodová zpráva:

Paní starostka seznámila zastupitele s provozem ČOV a Kanalizace od 1.1.2022.

Městys Březno vyhlásil  po třetí  Výběrové řízení na nového provozovatele ČOV a Kanalizace od
1.1.2022.
Ve lhůtě pro podání nabídek do 30. dubna 2021 nebyla podána žádná nabídka.

Současný  provozovatel  Vodohospodářské  služby  RT,  s.r.o.  Lánov  zaslal  své  vyjádření,  z  jakého
důvodu se VŘ neúčastnil - příloha.

Městys  Březno  vstoupil  do  jednání  se  SFŽP  (poskytovatelem  dotace)  ohledně  změny  modelu
provozování.
V žádosti o dotaci byl stanoven oddělený model (provozovatel vybrán na základě koncesního řízení),
v současné době je uvažován model "provozování obec sama na sebe".
Tento model spočívá v tom, že městys Březno bude současně vlastníkem VHI a provozovatelem VHI.
Činnosti spojené s provozem ČOV a Kanalizace bude provádět samostatně,
pouze  některé  budou  prováděny  prostřednictvím  externích  firem  (akreditovaná  laboratoř  -
vzorkování).
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Městys  Březno požádá o  Živnostenské oprávnění.  Uzavře  s  odpovědnou osobou smluvní  vztah.
Odpovědná osoba musí mít vzdělání a praxi v oboru vodohospodářském.

Povolení k provozu ČOV a Kanalizace vydává KÚ pro Středočeský kraj. Nositelem povolení bude
městys Březno zastoupený odpovědnou osobou.
Musíme předpokládat výrazné zvýšení ceny stočného od 1.1.2022, a to z důvodu splnění udržitelnosti
projektu 10 let (2022 - 2031), pravidlo znečišťovatel platí = tvorba Fondu obnovy vodohospodářské
infrastruktury je tvořena z příjmů ze stočného.
V zájmu provozovatele - městys Březno je nastavit systém provozování tak, aby vstupní náklady byly
co nejoptimálnější a co nejvíce služeb a činností obec zajistila sama.
Je nutné zpracovat seznamy činností, které může obec zajistit sama, a které musí řešit přes odborné
akreditované firmy.

Městys Březno oslovil p. Fialu, který je technologem a jednáme s ním o uzavření pracovního poměru
a dále p. Trkana, který pro nás vykonává externí služby, abychom se zorientovali v provozní bilanci.
Znečišťovatel platí tvorbu Fondu obnovy, teď je schválena Fondem ve výši 880 tis. Kč - to nám měl
provozovatel platit jako nájem, to bude muset obec tvořit v rámci - ne z rozpočtových peněz, ale z
financí za vyfakturované stočné, takže tlak na stočné bude enormní.
Poptáváme i  laboratoře,  poptali  jsme VaK Mladá Boleslav,  p.  Trkana -  VHS RT s.r.o.,  bohužel
nebudeme moci uhájit cenu stočného, kterou máme nyní.
S kalkulací stočného od 1.1.2022 by p. starostka ráda seznámila zastupitelstvo a občany na zasedání
zastupitelstva v srpnu 2021, před uzavíráním nových smluv.

Na dotaz zastupitele, zda by nebylo možné oddělit účetnictví TK a šachet paní starostka objasnila, že
toto  není  možné,  protože  tlaková  kanalizace  je  pojata  tak,  že  šachty  jsou  nedílnou  součásti
funkčnosti. 
P. Valenta informoval o nutnosti personálního zabezpečení ČOV a také na opravy a vystrojování
šachet.
Zastupitelé se shodli na vypsání inzerce.

Přílohy:
Příloha č. 1: VHS_RT_s.r.o._stanovisko_p._Trkana.pdf

16 - Projednání záměru zpracování Úpravy č. 1 Územního plánu Březno
Důvodová zpráva:

Vzhledem  k  situaci,  kdy  není  možné  dle  platného  schváleného  ÚP  Březno  stavět,  například
inženýrské sítě prodloužení kanalizačního řádu, jsou evidovány žádosti na zařazení pozemků nebo
změnu využití, navrhuje rada městyse schválit záměr Změny č. 1 ÚP Březno. 

Rada městyse Březno poptala p. Ing. arch. V. Šindlerovou, Ph.D.
Zaslala několik cenových nabídek:
- screening (opravy) digitálního výstupu schváleného ÚP Březno 
- zpracování změny č. 1 ÚP Březno - viz příloha
- pořízení změny č. 1 ÚP Březno - viz příloha
- zpracování změny č. 1 do úplného vydání ÚP Březno - viz příloha

Screening platného Územního plánu Březno, s cílem vytvoření seznamu požadavků na



11/15

případnou změnu ÚP Březno.
Součástí screeningu budou 2 osobní jednání se zástupci městyse Březno, jejichž náplní bude diskuse
nad uplatňováním ÚP Březno a nad zjištěnými nedostatky platného ÚP Březno.
Autoři screeningu: Ing. arch. Veronika Šindlerová, Ph.D. – věcný obsah územního plánu, Mgr. Bc.
Jindřich Felcman, Ph.D. – regulace, právní výklad územního plánu, Ing. Daniel Franke, Ph.D. – GIS,
topologická čistota dat

Výstup screeningu: Seznam požadavků na změnu ÚP Březno

Cena: 27 000 Kč bez DPH

P. starostka dala slovo p. Ing. Horákovi, aby seznámil zastupitele ze záměrem na změnu ÚP Březno.
Zpracováváme územní studie na nové lokality, na revitalizaci nádrže v Dolánkách a bude nutné
provést revizi ÚP Březno s ohledem na nové žádosti o stavbu RD a oslovování případných sousedů
městyse Březno, zejména v lokalitě Z5.
P. Ing. Horák v této záležitosti spolupracuje s p. Ing. arch. Šindlerovou.

Přílohy:
Příloha č. 1: Zmena_c1_UP_Brezno_cenova_nabidka.pdf

usnesením č. 16/1 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s tím, že Rada městyse Březno začne
pracovat na Změně ÚP č. 1.

17 - ČEZ Distribuce, a.s. - Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č.
IV-12-6025440/001
Důvodová zpráva:

Firma AZ ELektrostav, a.s. zaslala návrh Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti číslo
IV-12-6025440/VB/001 dotýkající se nemovitosti obce pp. 1070/1 v k.ú. Březno u Mladé Boleslavi.

Přílohy:
Příloha č. 1: AZ_Elektrostav_Smlouva_o_zrizeni_VB_sluzebnosti_ppc._382_2_a_pp._1070_1.pdf

usnesením č. 17/1 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení Věcného
břemene - služebnosti č. IV-12-6025440/VB/001.

18 - Rozpočtové opatření č. 7/2021
Důvodová zpráva:

P. starostka přednesla Rozpočtové změny č. 7.

Rozpočtové změny:
- snížení příjmů o 750 tis. Kč (snížení vratek z hospodaření ZŠ a MŠ Březno)
- zvýšení výdajů o 1 831 tis. Kč (vícepráce Revitalizace náměstí + revitalizace obecní nádrže v
Dolánkách)

Snížení financování:
- rozpočet již není přebytkový, ale schodkový ve výši 1 394 tis. Kč.



12/15

Příslib dotace MZE na revitalizaci obecní nádrže ve výši 809 tis. Kč (příslib nelze zahrnout do příjmu
rozpočtu, dotace bude v příjmech až po podepsání Smlouvy o dotaci).

Přílohy:
Příloha č. 1: RO_c._7.pdf

usnesením č. 18/1 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s Rozpočtovým opatřením č. 7:
- snížení příjmů o 750 tis. Kč (snížení vratek z hospodaření ZŠ a MŠ Březno)
- zvýšení výdajů o 1 831 tis. Kč (vícepráce Revitalizace náměstí + revitalizace obecní nádrže v
Dolánkách)
Rozpočet je schodkový ve výši 1 394 tis. Kč.

19 - Diskuse
Důvodová zpráva:

Paní starostka otevřela všeobecnou diskusi.

P. Stránský se dotazoval na případné nové kroky týkající se Sběrného dvora. P. starostka bude mít
schůzku s firmou, která vypracovala studii, bohužel se termín schůzky posunul kvůli probíhajícímu
auditu  MF ČR.  P.  starostka sdělila,  že  se  přihlásila  na  školení  k  Nové legislativě  odpadového
hospodářství, aby se zorientovala v dané problematice.
P. místostarostka informoval zastupitele, že se již naváží materiál na místo, kde bude Sběrný dvůr. Je
to vybagrovaný materiál z aktuální revitalizace náměstí a zpevňuje a vyvyšuje tak podklad místa pro
vybudování dvora. 

Padl také návrh občana pořídit cisternu na čištění odpadních šachet. P. místostarosta vysvětlil, že je
nutná licence. Obec objednává cisternu na vyčištění šachty, ale je to včetně služby likvidace kalu.
Není samozřejmě od věci pravidelně provést čištění šachet. Na příští jednání zastupitelstva v srpnu
2021 můžeme připravit roční přehled. 
P.  starostka upozornila,  že koupě vozu/cisterny je investice,  ale zároveň odpis,  který může být
například 8 let, ovšem jistá finanční částka spadne do provozních nákladů. Je otázkou, zda není
finančně výhodnější mít v provozních nákladech opravy skutečně rozbitých šachet. 

P. Bejr připomínkoval souvislosti - rozvojové lokality versus MŠ/ZŠ a ČOV. Obává se zda nepřinese
tolik  nových  rozvojových  lokalit  problémy  s  umisťováním dětí  do  školky,  školy,  či  problémy  s
kapacitou ČOV.
P.  starostka  upozornila,  že  obec  má  již  schválený  ÚP  proto,  aby  mohla  regulovat  právě  tyto
problémy. P. Příbramský také upozornil na to, že ČOV má jasně danou maximální kapacitu, což je
2250 osob.
P. Bejr se také dotazoval, proč se nemohlo trénovat na hřištích. P. Příbramský odpověděl, že to bylo
vládní nařízení, které Rada městyse musí akceptovat. 

Paní starostka poděkovala všem, že se zúčastnili jednání zastupitelstva.
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Ověřovatelé
RNDr. Kristýna Prosecká
Josef Bejr

Barbora Adamcová
starostka

Zapisovatel
Iveta Frýblová  

 

Seznam všech příloh (č. bodu/č. přílohy):
3/1 - Zprava_o_hospodareni_k_7.5.2021.xlsx
5/1 - Ekosystem_s.r.o._odpoved.pdf
5/2 - Namitky_proti_predbeznemu_auditnimu_zjisteni_a_prubehu_setreni_AT.pdf
5/3 - OPZP_2021_O_006_Predbezna_zjisteni_k_vyjadreni.docx
6/1 - Zaverecny_ucet_obce_za_rok_2020.doc
7/1 - Rozvaha_12_2020.pdf
7/2 - Vykaz_Fin2_12_M_za_12_2020.pdf
7/3 - Vykaz_zistku_a_ztraty_12_2020.pdf
8/1 - Jednaci_rad_zastupitelstva_novela.doc
9/1 - Zamer_par.c.4_B_1_.pdf
10/1 - mapa_43_2_smena.pdf
10/2 - mapa_Brezno_1045_smena.pdf
10/3 - Smena_pozemku_Jonas.pdf
11/1 - Brezno_c.p._83_kocarovna.pdf
12/1 - Sulc_p.c._488_9_Dolanky.pdf
13/1 - H_INTES_Zmenovy_list_Revitalizace_nam._IV._etapa.pdf
14/1 - Lokalita_Z8a_planovaci_smlouva_Brezno_navrh_cistopis_po_korekci_210421.docx
14/2 - Priloha_PS_Z8a.pdf
15/1 - VHS_RT_s.r.o._stanovisko_p._Trkana.pdf
16/1 - Zmena_c1_UP_Brezno_cenova_nabidka.pdf
17/1 - AZ_Elektrostav_Smlouva_o_zrizeni_VB_sluzebnosti_ppc._382_2_a_pp._1070_1.pdf
18/1 - RO_c._7.pdf

Jednání bylo ukončeno v 21:30 hodin
Zápis byl vyhotoven 3. června 2021

Usnesení z jednání zastupitelstva č. 2/2021

městyse Březno, které se uskutečnilo dne 26. 5. 2021

Zastupitelstvo městyse schvaluje:

ZM 2/1/2021 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje ověřovatelé zápisu: RNDr. Kristýna Prosecká,
Josef Bejr.
Zastupitelstvo schválilo 10 přítomnými hlasy. Hlasování se zdrželi 2 členové.
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ZM 2/1/2021 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje program jednání zveřejněný na pozvánce na
úřední desce.

ZM 2/6/2021 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Závěrečný účet obce za rok 2020 bez výhrad.

ZM 2/7/2021 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje roční závěrku obce za rok 2020.

ZM 2/9/2021 Zastupitelstvo městyse Březno schvaluje vyvěšení záměru na prodej p.č. 517 o celkové
výměře 22 m2.

ZM 2/11/2021 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo protinávrh neschvalovat Smlouvu o Smlouvě
budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6026982/VB/005 Březno čp.
85 do doby, než bude uzavřena Smlouva o směně pozemků s majiteli zámku Březno.

ZM 2/12/2021 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s uzavřením Smlouvy o budoucí Smlouvě o
zřízení věcného břemene a Smlouvu o právu provést stavbu č.  IV-12-6027396/VB/01 na parc.č.
488/9.
Předpokládaný rozsah omezení Dotčené nemovitosti Věcným břemenem činí 32 m s jednorázovou
náhradou ve výši 2 600 Kč.

ZM  2/13/2021  Zastupitelstvo  městyse  Březno  schvaluje  Dodatek  č.  3  k  Smlouvě  o  dílo  na
Revitalizaci náměstí firmy H-INTES na částku 119 121,82 Kč bez DPH, částka včetně DPH činí 144
137,40 Kč.

ZM 2/14/2021 Zastupitelstvo městyse Březno schválilo Plánovací smlouvu k lokalitě Z8a, kterou
upravil právní zástupce obce a Komise stavební - životní prostředí, beze změn.

Zastupitelstvo městyse souhlasí:

ZM 2/8/2021 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s návrhem aktualizace Jednacího řádu.

ZM 2/9/2021 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s prodejem par. č. 4/2 o celkové výměře 87
m2.
Cena za 1 m2 je 500 Kč.
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ZM 2/10/2021  Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s vyvěšením Záměru na směnu pozemku
obce p. č. 1045.

ZM 2/16/2021  Zastupitelstvo  městyse  Březno  souhlasí  s  tím,  že  Rada  městyse  Březno  začne
pracovat na Změně ÚP č. 1.

ZM 2/17/2021  Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s uzavřením Smlouvy o zřízení Věcného
břemene - služebnosti č. IV-12-6025440/VB/001.

ZM 2/18/2021 Zastupitelstvo městyse Březno souhlasí s Rozpočtovým opatřením č. 7:
- snížení příjmů o 750 tis. Kč (snížení vratek z hospodaření ZŠ a MŠ Březno)
- zvýšení výdajů o 1 831 tis. Kč (vícepráce Revitalizace náměstí + revitalizace obecní nádrže v
Dolánkách)
Rozpočet je schodkový ve výši 1 394 tis. Kč.

Ověřovatelé

RNDr. Kristýna Prosecká
Josef Bejr

Barbora Adamcová
starostka


